
I Protokól

z posiedzenia Komisji Gospodarki Ochrony Srodowiska i Rolnictwa Rady Gminy Ksawerów,
które odbylo sie w dniu 16 lipca 2009 r. w sali konferencyjnej

.Urzedu Gminy Ksawerów

Ad. 1.

Przewodniczacy Komisji GOSiR- Pan Henryk Nowak o godz. 10.20. otworzyl posiedzenie

Komisji i stwierdzil, ze w posiedzeniu uczestniczy 8 radnych i jest zachowane kworum wladne do

podejmowania prawomocnych opinii. Lista obecnosci stanowi zalacznik do protokolu.

Ad.2.

Czlonkowie Komisji w glosowaniu - 8 glosami "za" bez glosów przeciw i wstrzymujacych sie

zatwierdzili nastepujacy porzadek obrad:

1. Otwarcie posiedzenia KGOSiR.

2. Zatwierdzenie porzadku obrad.

3. Aktualny stan dróg, chodników i rowów na terenie Gminy Ksawerów ( w tym Ciek

Gadka).

4. Aktualna realizacja inwestycji w gminie Ksawerów ( w tym Dom Kultury).

5. Sprawy rózne i wniesione.

6. Zamkniecie posiedzenia KGOSiR.

Ad.3.

wójt Gminy Maria Kopczewska- podala informacje o aktualnym stanie dróg, chodników i

rowów na terenie gminy Ksawerów.

W zakresie biezacego utrzymania dróg wykonano nastepujace prace:

l. Na ul. Hanki Sawickiej wykonano podbudowe z destruktu ( sfrezowanego asfaltu),

2. W miesiacu kwietniu br. 'wyrównano równiarka drogi o nawierzchni gruntowej i szlakowej.

Z uwagi na nastepujace nierównosci, w chwili obecnej ponownie zlecono wyrównanie dróg

o nawierzchni nieutwardzonej .

3. YW roku biezacym kilkakrotnie wykonano naprawy czastkowe dróg o nawierzchniach

bitumicznych m.in. ul. Zachodnia , Widzewska, Ksawerowska, Szeroka, Handlowa, ,

A.•kacjowa, Kosciuszki, Lakowa, Tymiankowa. Nawierzchnia ulicy Zachodniej na odcinku

od ulicy Widzewskiej do ul. Sienkiewicza i ulica Widzewska utracily nosnosc ( \\rystepuja

liczne spekania siatkowe). Ulice te powinny byc poddane przebudowie ale w pierwszej

kolejnosci nalezy wykonac infrastrukture techniczna ( siec wad-kan).
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4. W zakresie odwodnienia dróg wykonano nastepujace prace:

- odbudowano rów przydrozny w ul. Polnej

- rowy przydrozne koszone sa sukcesywnie przez pracowników gospodarczych.

5. Dokonano ciec pielegnacyjnych drzew w ul. Zeromskiego.

6. Usunieto drzewo z gat. topola na ulicy Zeromskiego w rejonie ulicy Lódzkiej.

7. Aktualnie realizowane jest zadanie pn" Przebudowa ulicy Sienkiewicza w Ksawerowie"

Przedsiebiorstwo Budowy Dróg i Mostów RBDiM Sp. z o. o. z Piotrkowa Tryb. Za kwote

1.001.771,80 zl. Termin realizacji zadania - 31.X. 2009 r.

8. Zlecono opracowanie dokumentacji technicznej na przebudowe ulicy Maly Skret.

Kierownik Referatu Elzbieta Wizner - powiedziala iz na terenie Gminy mamy 10,5 km

rowów melioracyjnych, które sa pozostaloscia po sieci melioracyjnej a tak naprawde sluza do

odwodnienia terenu. Co roku opracowujemy harmonogram prac. W tym roku mielismy to

zaplanowane w nastepujacy sposób:

czyszczenie rowu melioracyjnego od ulicy Obwodowej -100 m.,

czyszczenie i odmulenie rowu przechodzacego przez ulice Modra od ul. Handlowej do

ulicy Wschodniej-400 m.,

czyszczenie, wykaszanie i odmulenie rowów na terenie Nowej Gadki przy ul

Ogrodników od nr 1 do nr 53-160 m.,

czyszczenie odmulanie rowu melioracyjnego od granic Lodzi do dzialki na terenie

Nowej Gadki-200 m.,

czyszczenie i odmulanie rowu od przepustu w ul. Lódzkiej - okolo 100 m.,

odmulanie rowu melioracyjnego na terenie Nowej Gadki przy ul. Akacjowej na odcinku

okolo 100 m.,

Odrebnie jako zadanie , które finalizujemy z pieniedzy naszego Gminnego Funduszu

Ochrony Srodowiska tj. utrzymanie Cieku Gadka. Na ten rok zaplanowane jest okolo

600 m. wykaszania, czyszczenia i poglebiania na odcinku tego cieku. ~Na dzien

dzisiejszy jezeli chodzi o Ciek Gadka zostalo juz okolo 460 m. oczyszczonych,

poglebionych i wykoszonych . Na pozostalych rowach zostaly wykonane nastepujace

prace:

odmulenie, wyczyszczenie, wykoszenie( 200 m 2) rowu przy ulicy Obwodowej-1 00 m.,

oczyszczenie, wykoszenie, odmulenie i poglebienie rowu na terenie Nowej Gadki na
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tylach od ulicy Lacznej do ulicy Ogrodników,

Na zakonczenie Pani kierownik Referatu Elzbieta Wizner dodala, iz te prace sa

sukcesywnie wykonywane w miare posiadanych srodków. Ciek Gadka wymagalby

przeprowadzenia znacznie powazniejszych prac inwestycyjnych lecZ ze wzgledu na

nieuregulowany stan prawny wieksze przedsiewziecie jest nie mozliwe do

zrealizowania.

Ad. 4.

Wójt Gminy Maria Kopczewska- udzielila informacji na temat aktualnej realizacji

inwestycji:

1. Zakonczono budowe sieci wodociagowej z przylaczami i sieci kanalizacji sanitarnej z

przykanalikami w ul. Maly Skret (od ul. Wschodniej do ul. Lódzkiej) w Ksawerowie,

2. Zakonczono budowe sieci wodociagowej z przylaczami i sieci kanalizacji sanitarnej z

przykanalikami w ul. Rataja w Ksawerowie,

3. Zakonczono budowe sieci wodociagowej z przylaczami i sieci kanalizacji sanitarnej z

przykanalikami w ul. Rataja w Ksawerowie,

4. Wykonano oswietlenie boiska o sztucznej nawierzchni trawiastej na Woli Zaradzynskiej,

5. Wykonano projekt i uzyskano decyzje pozwolenia na budowe przebudowy czesci

pomieszczen na parterze Szkoly Podstawowej na przedszkole,

6. Trwaja prace zwiazane z przebudowa wraz z odwodnieniem drogi ul. Sienkiewicza w

Ksawerowie,

7. Trwaja prace zwiazane z wykonaniem projektu sieci wodociagowej z przylaczami i sieci

kanalizacji sanitarnej z przykanalikami w ul. Zachodniej ( od ul. Sienkiewicza do ul.

Widzewskiej ) i ul. Widzewskiej ( od ul. Zachodniej do ul. Laskiej) w Ksawerowie,

8. Zakonczono procedure wylonienia wykonawcy na zadanie pod nazwa" Przebudowa

rozbudowa istniejacego budynku bylej przychodni lekarskiej na Gminny Dom Kultury z

Biblioteka"

Ad.5.

W tym punkcie Pan Przewodniczacy KGOSiR Henryk Nowak zapytal czy sa chetni do zabrania

glosu?

Pan Boguslaw Niewiadomy- czlonek KGOSiR zapytal czy sa jakies plany odwodnienia
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ooisk na Woli Zaradzynskiej? Chodzi o regulacje zbiornika.

Wójt Gminy Maria Kopczewska- odpowiedziala, ze jezeli chodzi o zbiornik to wymaga

on rekultywacji, natomiast sa inne przyczyny zalewania dzialek. Byl tam kiedys rów i staw, które

zostaly zasypane . Woda nie wylatuje z naszego zbiornika lecz z osciennych. Woda z boisk nie

powoduje zalewania dzialek.

Pan Kazimierz Ludziejewski- soltys- podziekowal za odmulenie odcinka Cieku Gdaka .

Poziom wody obnizyl sie o 40, 50 cm.

Pani Helena Rusak - czlonek KGOSiR- zapytala kiedy bedzie poprawiona nawierzchnia i
rowy na ulicy Zytniej?

Wójt Gminy Maria Kopczewska - odpowiedziala, iz dostalismy mniej destruktu niz nam

obiecano ze wzgledu na ilosc wykonywanych prac drogowych w tym okresie. Ulica Zytnia ma byc

zrobiona w sierpniu.

Na zakonczenie Pa.n Przewodniczacy KGOSiR powiedzial, iz Komisja stwierdza, ze prace drogowe

przebiegaja zadawalajaco w miare posiadanych srodków. Stan rowów wymaga ciaglego nadzoru i

konserwacji podobnie jak Ciek Gadka.

Ad.6.

Wobec zrealizowania porzadku obrad Przewodniczacy Komisji -Henryk Nowak o godz. 10.50.

zamknal posiedzenie Komisji Gospodarki Ochrony Srodowiska i Rolnictwa.

Protokól sporzadzila:

Zalaczniki:

I.Lista obecnosci.
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